

	MØTEPROTOKOLL	Side: 1 av 2
Protokollen gjelder:	STYREMØTE	Dato: 16.03.2020

Sted: MS Teams

Møteleder: Stig Fjærli

Referent: Asgeir Mamen

MØTEDELTAKERE.

Stig Fjærli
Asgeir Mamen
Tone Kristin Larsen
Pål Kenneth Hangaard
Samir Tawfiq
Heidi Sannes
Torunn Fagervold
Jan Aasgaard

ROLLER

Styreleder
Styremedlem
Styremedlem
Styremedlem
Styremedlem
Styremedlem
Styremedlem
Styremedlem

FRAVÆR.

ANNEN REPRESENTASJON:

SAKSLISTE			
SAK*	REF.	SAKNAVN	Kommentar
		Faste saker	Beslutningssak
		<i>Godkjenning av møteinnkallingen</i>	
21-20	12-20	Oppsummering region ting 0102 2020	Orienteringssak
22-20	13-20	Regnskap og økonomi	Orienteringssak
23-20	17-20	Regionmesterskap 2020	Orienteringssak
24-20	18-20	Regionlag 2020	Orienteringssak
	19-20	Landeveiscup 2020	Orienteringssak
25-20	20-20	Organisering av Region Øst	Orienteringssak
26-20		Eventuelt	Orienteringssak

Saks nr.	Beskrivelse
21-20	Stig har vært i kontakt med Gunnar M Kjenner om kurs for styremedlemmer. I lys av COVID-19 foreslår Stig at styret utsetter denne aktiviteten. Vedtak: Vedtatt
22-20	Torunn ønsker å bytte regnskapssystem fra Visma E-Accounting til DNB Regnskap. Vedtak: Vedtatt
23-20	Arrangering av Regionmesterskap 2020. + Trening i klubbene. Vedtak: Vi avventer situasjonen før vi setter dato. Oppfordre klubber til å invitere til trening, «social ride», via Swift f.eks. Lage en midlertidig Facebook side? Viktig å ikke lage fellestreninger. Jan lager forslag.
24-20	Det er mulig for ryttere å sykle på regionlag. Draktdesignet er ikke klart ennå. NCF har 4 trøyer fra Morgendagens helter som kan benyttes. Det er for få trøyer. Ettersom konkurransesesongen er utsatt bør det jobbes mot NCF om å få på plass design på regiontøy gjennom forbundets nye leverandør Orack. Tøyet bør være mulig å få anskaffet når konkurranse sesongen starter. Vedtak: Vi arbeider sammen med NCF om løsninger. OLC: Samir: avlyst kick off. OLC 1 avlyst, 6.5 kan første rittdato. Vedtak: Vi avventer situasjonen og følger helsemyndighetenes anbefalinger. For å holde aktivitetsnivået oppe: Oppfordre klubber til å søke støtte til innkjøp av ruller etc. fra Sparebankstiftelsen og andre legater. Invitere til bildekonkurranse som viser aktivitet i klubbene?
25-20	NCF Administrasjon fortsetter arbeidet med strategien til NCF. Sentralt står samspillet med NCF sentralt, regioner og klubber. NCF Administrasjon ønsker innspill fra Region Øst med tanke på en fremtidig organisering av regionene. Fra diskusjonen: Grenutvalg i regionene? Regionene er limet mellom Forbund og Klubb. Vedtak: Bruke Teams mer, overfor NCF og klubber. Tone innkaller til et fagmøte om Teams for Stig, Jan, Tone.
26-20 (1)	Det finnes ikke standardiserte hederstegn og diplomer i NCF som regioner kan benytte når de skal hedre personer. Pris for merker er ca 15 000 kr i stansing, og 500/stk for produksjon. De andre regionene har ikke svart på henvendelse om «felles» merke.



Utkastet her baserer seg på det gamle OCK merket, med NCF emblem. Det blir antagelig for lite til å ha tekst inne i merket (2,5 cm diameter?). Her bør vi få noen mer profesjonelle til å lage et design.

Vedtak: Vi tar opp saken på neste møte. Stig, Samir og Asgeir undersøker markedet for priser og leveransemuligheter.

26-20 (2)

Hva finnes av støtteordninger for klubber som blir påvirket av COVID-19? Idrettsforbundet har startet arbeidet, men har foreløpig fokusert på idrettsgrener som skulle ha arrangert aktiviteter i mars 2020.

Vedtak: Kommer med forslag til neste møte. Høre med klubbene. Avventer kontingentutsendelsen.

Møtet hevet kl 20.30.